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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Majd’ hat hónappal a változások bevezetése után 
tudja-e már a Kormány, hogy mennyibe került a megyék átnevezése?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

2023.  január  25-én  kelt  válaszában  Fürjes  Balázs  államtitkár  úr  „Mennyibe  került  a  megyék
átnevezése?”  című  írásbeli  kérdésemre  adott  szűkszavú  válaszában  azt  írta,  hogy  az  „(…)
átnevezéssel összefüggésben keletkező kiadások összege csak később lesz meghatározható.”

Tisztelt Miniszter Úr!

Mindannyian  látjuk,  hogy a  közúti  táblákat  kicserélték,  a  szervezetek  a  „vármegye” elnevezést
használják online és offline felületeken egyaránt. Bízom benne, hogy január óta sikerült kiszámolni
az átnevezés költségét, ezért újra felteszem januárban meg nem válaszolt kérdéseimet:

1. Összesen hány kormányzati szervezetet érintett az átnevezés, melyek ezek?

2. A szervezetek nevében történt változás mennyibe került, ideértve az informatikai átállás és egyéb
infrastrukturális költségeket is?

3. A közútkezelő mennyi táblát cserélt le, ez mekkora költséget jelent?

4.  Mely  egyéb,  nem kormányzati  szervezetet  érintett  a  névváltozás,  ezek  a  kormány tudomása
szerint mekkora költségterhet jelentettek az érintett szervezetek számára?

5. Összességében mekkora költséggel járt az ország számára az átnevezés?


